
آرمان ملی: بازی فینال فصل ۲۰۲۵ - ۲۰۲۴ لیگ قهرمانان 
اروپا، شنبه- ۱۰ خرداد ۱۴۰۴ به میزبانی آلیانس آره نا مونیخ 
برگزار شد که در پایان پاری سن ژرمن با شکست دادن اینتر 
برای نخستین بار عنوان قهرمانی این رقابت ها به دست آورد. 
گردان لوئیس انریکه که عملکرد فوق العاده ای در این فصل  شا
داشته اند، در همان نیمه نخست فشار زیادی را روی دروازه 
اینتر آوردند تا با زدن دو گل توسط اشرف حکیمی و دزیره دوئه 
شروع فوق العاده ای را در این دیدار داشته باشند. با شروع نیمه 
دوم نیز این تیم پاری سن ژرمن بود که نبض بازی را در اختیار 
داشت تا یکی از یکطرفه ترین فینال های تاریخ لیگ قهرمانان 
اروپا را خلق کنند. بازی که با نتیجه قاطع پنج بر صفر به سود 
گردان لوئیس انریکه مارتینز پایان یافت. در نیمه دوم این  شا
بازی نیز به ترتیب دزیره دوئه، خویچا کواراتسخلیا و مایولو برای 
گی را  پی اس جی گلزنی کردند تا با نتیجه ای کوبنده اینتر اینزا
شکست دهند. با این نتیجه پاریسی ها برای نخستین بار بر بام 
کنش ها  فوتبال باشگاهی اروپا ایستادند. در ادامه به برخی از وا

در این مورد خواهیم پرداخت.

   تاریخ سازی در آلمان
پاری سن ژرمن در فینال لیگ قهرمانان اروپا توانست با ۵ 
گل اینتر را شکست دهد و عنوان قهرمانی را به دست بیاورد. 
در این دیدار دزیره دوئه ۱۹ ساله دو گل زد و یک پاس گل داد 
تا به عنوان بهترین بازیکن دیدار نهایی انتخاب شود.  دوئه 
جوان ترین بازیکنی شد که در فینال لیگ قهرمانان اروپا گل زده 
(. او همچنین اولین  و پاس گل داده است )۱۹ سال و ۳۶۲ روز
بازیکنی شد که در فینال روی سه گل تاثیر مستقیم دارد. پیش 
از دوئه، جوان ترین بازیکنی که در فینال لیگ قهرمانان اروپا 
دو گل زده بود، گرت بیل ۲۸ ساله بود که در سال ۲۰۱۸ مقابل 
لیورپول توانست دبل کند و دو گل برای تیمش به ثمر برساند. 
کنون  پاری سن ژرمن فرانسه اولین تیمی شد که از سال ۱۹۶۲ تا
در فینال لیگ قهرمانان اروپا حداقل پنج گل به ثمر رسانده 
است. در سال ۱۹۶۲، بنفیکای پرتغال رئال مادرید اسپانیا را 
با نتیجه ۵-۳ شکست داد و از آن زمان هیچ تیمی نتوانست 
، یک تیم  در فینال اینقدر گل بزند.  در واقع برای سومین بار
در مسابقه فینال لیگ قهرمانان اروپا )جام باشگاه های اروپا( 
پنج گل یا بیشتر به ثمر رسانده است. دیدار دیگری که بیش 
از ۵ گل داشت، در سال ۱۹۶۰ بود که رئال مادرید، اینتراخت 
فرانکفورت آلمان را با نتیجه ۷ بر ۳ شکست داد. پاری سن ژرمن 
در تابستان ۲۰۲۴ دوئه را با ۵۰ میلیون یورو از رن خریداری کرد.

   انریکه به ما آرامش داد
دوناروما یکی از تاثیرگذارترین بازیکنان پاری سن ژرمن در 

فصلی بود که با قهرمانی در لیگ قهرمانان اروپا به پایان رسید. 
این سنگربان ایتالیایی در بسیاری از بازی ها مثل دیدار برابر 
استون ویلا، آرسنال و لیورپول ستاره پاری سن ژرمن بود. به 
نقل از لوپاریزین، دوناروما بعد از پیروزی برابر اینتر در حالی که 
اشک می ریخت،  گفت: اشک هایم بیانگر یک فصل سخت 
است؛ به خصوص پس از باخت ۲-۰ مقابل منچستر سیتی اما 
کنون از این دستاورد بزرگ  ما جنگیدیم و با قدرت برگشتیم، ا
لذت می بریم. او در مورد نقش لوئیس انریکه در این موفقیت 
اظهارکرد: او به ما آزادی و آرامش داد و اجازه داد زمان بیشتری 
را با خانواده هایمان بگذرانیم، این فشار را از روی ما برداشت. 
فلسفه او کاملا موفق بود. ما مطمئن بودیم و فشار فینال را 
احساس نکردیم. منظم بودیم و حرکت هایمان در زمین، 
حریفان را گیج کرد. این به ما کمک زیادی کرد تا کنترل بازی را 
در دست بگیریم. دوناروما درباره آینده اش گفت: قراردادم به 
زودی به پایان می رسد. نمی دانم آیا تمدید خواهم کرد یا خیر. 
کنون تمرکزم بر روی انتخابی جام جهانی و به خصوص بازی  ا

مقابل نروژ است.

   یک تغییر بزرگ
عثمان دمبله یکی از تاثیرگذارترین بازیکنان پاری سن ژرمن 
در سالجاری بوده و سهم به سزایی در کسب گانه برای این 
تیم پاریسی داشته است. او بعد از بازی گفت: این قهرمانی 
فوق العاده است. این یک افتخار بزرگ است. بازی در فینال 
لیگ قهرمانان اروپا و پیروز شدن آن هم با نتیجه ۵ بر ۰ آن هم 
. واقعا کار سختی است. ما کیفیت خود  برابر  تیمی مانند اینتر
را نشان دادیم. توانستیم پس از شروع بسیار بد این فصل، 

با قدرت برگردیم. اعتماد به نفس خود را از دست ندادیم و 
کنون  بازی های عالی مقابل لیورپول، استون ویلا و آرسنال و ا

هم اینتر انجام دادیم. 
نیز  آن ها  هستند.  شبی  چنین  این  شایسته  هواداران 
استثنایی هستند. این باشگاه سزاوار این عنوان است. دمبله 
درباره لوئیس انریکه گفت: انریکه شرایط را در پاری سن ژرمن  
تغییر داد به طوری که او رقابت زیادی در بین همه بازیکنان  
ایجاد کرد. شما باید ۱۰۰٪ توان خود را در زمین بگذارید و با 
قدرت دفاع کنید.این همان چیزی است که انریکه به ما گفت 
و یاد داد. من به آقای مربی گفتم  که می خواهم الگو باشم 
به طوری که هم گل بزنم و هم دفاع کنم. ما یک تیم واقعی 

هستیم. این پاری سن ژرمن شگفت انگیز است. 

کنش نیمار و ام باپه     وا
ام باپه ستاره سابق پاری سن ژرمن و بهترین گلزن تاریخ 
این باشگاه قهرمانی تیم سابقش را تبریک گفت. او  در پیامی 
نوشت: سرانجام روز مورد نظر فرا رسید. این قهرمانی متعلق 
به همه باشگاه است. تبریک به پاری سن ژرمن. ام باپه ۷ سال 
با پیراهن پاری سن ژرمن به میدان رفت و باوجود آنکه آمار 
شگفت انگیزی با این تیم داشت و یک بار هم به فینال لیگ 
قهرمانان اروپا صعود کرد اما نتوانست قهرمانی در این رقابت 
بزرگ را تجربه کند. نیمار دیگر بازیکن سابق پاری سن ژرمن هم 

کنش نشان داد. به قهرمانی این تیم وا
این ستاره برزیلی پیامی کوتاه درصفحه خود منتشر کرد و 
در آن نوشت "Parabéns" که به زبان پرتغالی به معنی »تبریک« 

است.
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گی بعد از نمایش اینتر کنش اینزا وا
اینتر در فینال یکطرفه لیگ قهرمانان اروپا با ۵ 
گل برابر پاری سن ژرمن شکست خورد. سیمونه 
گی سرمربی اینتر بعد از بازی در پاسخ به  اینزا
سوالی درباره حضور در جام جهانی باشگاه ها 
افزود: نمی خواهم به این سوال پاسخ دهم چون 
اطلاعی ندارم. من واقعا از امشب ناراحتم و فقط به 
خاطر احترام به رسانه ها و نقشم به اینجا آمدم تا 
به سوالات پاسخ دهم. الان وقت صحبت کردن در 
مورد آن نیست. او در بخش بعدی صحبت هایش 
افزود: از جولای سال گذشته، ما ۵۹ بازی انجام 
دادیم و به فینال این رقابت ها رسیدیم، بنابراین 
خوب نیست که الان در مورد آینده ام صحبت 
کنم. اینتر در تمام طول بازی حرفی برای گفتن 
نداشت و با ۵ گل باخت. سرمربی ایتالیایی اعتراف 
کرد که تیمش در مونیخ عملکرد بدی داشت و 
حریف با شایستگی قهرمان شد. پاری سن ژرمن 
به وضوح شایسته پیروزی در این مسابقه بود. 
ما بسیار ناامید هستیم اما فصل فوق العاده ای 
در لیگ قهرمانان اروپا داشتیم و من به تیمم 
افتخار می کنم. سرمربی نراتزوری در پایان گفت: 
شکست ها می توانند شما را قوی تر کنند. این یکی 
ک است، مثل بازی مقابل منچستر  خیلی دردنا
سیتی در استانبول. ما نسبت به حریف خسته تر 
بودیم، سرحال نبودیم و پاری سن ژرمن آماده بود 
ما تا جمعه گذشته برای قهرمانی در لیگ بازی 
کردیم و آنها هفته ها پیش لیگ خود را بردند. 
می دانستیم که آنها از نظر فنی قوی تر هستند و ما 
کتیکی سازماندهی نشده بودیم، بنابراین  از نظر تا
نتوانستیم  بودیم.  شکست  سزاوار  نهایت  در 
مهمترین مسابقه را ببریم و بسیار ناامید هستیم 

اما قبلا هم این را تجربه کرده ایم.

فابرگاس در نزدیکی نیمکت اینتر
گزینه اصلی اینتر  سرمربی جوان اسپانیایی 
گی به شمار می آید. اینتر با  برای جایگزینی اینزا
وجود آنکه شانس کسب سه گانه را داشت اما در 
نهایت فصل را بدون کسب جام به پایان رساند. 
گی از اینتر زیاد  گمانه زنی ها درباره جدایی اینزا
است و طبق اعلام رسانه های عربستانی این 
سرمربی باتجربه با الهلال به توافق نهایی رسیده 
است و فصل بعد در لیگ عربستان مربیگری 
کرد. دی مارتزیو خبرنگار ایتالیایی از  خواهد 
گی سخن به  گزینه های  احتمالی جایگزینی اینزا
میان آورد و از سسک فابرگاس به عنوان یکی از 
گزینه های اصلی هدایت اینتر یاد کرد. فابرگاس 
گی  گر جدایی اینزا یکی از گزینه های جدی است. ا
یک  سراغ  به  اینتر  باشگاه  سران  شود  قطعی 
سرمربی جوان خواهند رفت؛ گزینه های مانند 

فابرگاس، دی زربی یا کریستین چیوو.

کوتـــــــــــاه
رقابت دو اسطوره برای زدن هزارمین گل

دبل لیونل مسی در دیدار بامداد یکشنبه باعث شد رقابت 
برای رسیدن به گل شماره هزار بین مسی و رونالدو داغ شود. 
لیونل مسی در دیدار برابر کلمبوس دو گل به ثمر رساند و به این 
ترتیب در رقابت برای رسیدن به رکورد گل شماره ۱۰۰۰ فاصله اش 
را با کریستیانو رونالدو کاهش داد. در اوایل سال ۲۰۰۰ و پیش از 
آنکه مسی و رونالدویی در فوتبال ظاهر شوند، بر اساس منابع 
که بین  اتریشی- چک  رسمی فیفا، جوزف بیکان، مهاجم 
سال های ۱۹۳۱ تا ۱۹۵۵ توانسته بود ۸۰۵ گل به ثمر رساند، به 
عنوان بهترین گلزن تاریخ شناخته می شد. در ادامه رونالدو و 
کنون به نظر می رسد که گذشت  مسی این رکورد را شکستند. ا
زمان نه روی ستاره ۳۷ ساله اهل روساریو و نه روی ستاره پرتغالی 
تأثیری داشته است. درست همانطور که آنها در زمان بازی برای 
بارسلونا و رئال مادرید رقابت داشتند، امروز نیز برای ثبت تمام 
کنون برای  رکوردهای مختلف با هم رقابت می کنند. مسی تا
بارسلونا، پاری سن ژرمن، اینترمیامی و تیم ملی فوتبال آرژانتین 
۸۶۵ گل به ثمر رسانده است. این بدان معناست که او ۱۳۵ گل 
تا رسیدن به گل شماره ۱۰۰۰ فاصله دارد. رونالدو نیز ۹۳۶ گل در 
۱۲۷۹ بازی برای اسپورتینگ لیسبون، منچستریونایتد، رئال 
مادرید، یوونتوس، النصر و تیم ملی پرتغال به ثمر رسانده است. 
این بدان معناست که تاره پرتغالی تنها ۶۴ گل تا تبدیل شدن به 
تنها فوتبالیستی که هزار گل رسمی را به ثمر رسانده است، فاصله 
دارد. تا کنون سال ۲۰۲۵ مسی ۱۹ بازی رسمی در سطح باشگاهی 
انجام داده و ۱۳ گل به ثمر رسانده است. CR۷ در همین مدت 

۲۲ بازی انجام داده و ۱۹ گل به ثمر رسانده است.

بازگشت ساری به لاتزیو
مائوریتسیو ساری که مدتی را بدون هدایت تیمی سپری کرده 
بود، به لاتزیو برگشت. مائوریتسیو ساری در آستانه قبول هدایت 
کره با مدیران این  لاتزیو قرار دارد. او در حال حاضر مشغول مذا
تیم است و قرار است قراردادی دوساله )با گزینه تمدید( را با 
گر لاتزیو به لیگ قهرمانان اروپا راه یابد، این  لاتزیو امضا کند. ا
گزینه می تواند فعال شود. به نوشته روزنامه گاتزتا دلو اسپورت، 
ساری ۶۶ساله از ژوئیه ۲۰۲۱ تا مارس ۲۰۲۴ به عنوان سرمربی 
لاتزیو فعالیت داشت و از زمان ترک این تیم دیگر فعالیتی نداشته 
و بدون تیم بوده است. لاتزیو در هفته پایانی سری آ برابر لچه 
شکست خورد و به همین دلیل فرصت حضور در رقابت های 
اروپایی در فصل بعد را از دست داد و باید دید ساری در بازگشت 

به تیم سابقش می تواند این تیم را به اروپا برگرداند یا خیر.

در دیداری که با حضور مهندس احمد باقری، مدیر جدید 
شرکت ملی پخش فرآورده های نفتی منطقه تربت حیدریه، 
و دکتر محسن زنگنه، نماینده مردم شریف شهرستان های 
تربت حیدریه، مه ولات و زاوه در مجلس شورای اسلامی برگزار 
شد، موضوعات مهمی پیرامون تأمین پایدار سوخت، توسعه 
زیرساخت ها و برنامه های پیش رو مورد بحث و تبادل نظر قرار 
گرفت. علی نیروئی رییس روابط عمومی منطقه گفت: مهندس 
احمد باقری مدیر شرکت ملی پخش فرآورده های نفتی منطقه 

تربت حیدریه با نماینده مردم در مجلس شورای اسلامی دیدار 
،مدیر منطقه  و گفت وگو کرد. وی تصریح کرد: در این دیدار
تربت حیدریه ضمن ارائه گزارشی از عملکرد منطقه، به تشریح 
اقدامات انجام شده و برنامه های آتی در حوزه سوخت رسانی، 
خدمات رسانی مطلوب و ایفای مسئولیت های اجتماعی 
پرداخت. در ادامه دکتر زنگنه، ضمن تقدیر از زحمات و خدمات 
ارزنده مهندس بلندی در دوران مسئولیت پیشین، انتصاب 
شایسته مهندس باقری را به عنوان مدیر جدید منطقه تبریک 

گفت و برای وی در مسیر انجام مأموریت های محوله آرزوی 
توفیق کرد. نماینده مردم شهرستان های تربت حیدریه بیانم 
داشت: جا دارد از تلاش های شبانه روزی مدیریت و کارکنان 
منطقه تربت حیدریه به عنوان یکی از مناطق ۳۷گانه کشور 
در عبور از شرایط سخت و استمرار خدمات رسانی شایسته 
به مردم، صمیمانه قدردانی کنیم. دکتر زنگنه هم اجرای 
پروژه های زیرساختی را از اولویت های اساسی دانست و حمایت 

همه جانبه خود را برای تحقق این اهداف اعلام داشت.

 دیدار مدیر شرکت ملی پخش فرآورده های نفتی تربت حیدریه با نماینده مردم

شــهرستان
 

 
خبــــر

 رونمایی از کتاب 
 »قوانین و مقررات مشارکت 

عمومی-خصوصی« 
در حاشیه شورای برنامه ریزی و توسعه استان کرمانشاه، 
از کتاب »قوانین و مقررات مشارکت عمومی-خصوصی« با 
حضور استاندار، معاونین استانداری و مهندس نورایی رئیس 
سازمان مدیریت و برنامه ریزی استان رونمایی شد. این کتاب 
با هدف تبیین چارچوب های قانونی و تسهیل فرایندهای 
اجرایی در حوزه مشارکت عمومی-خصوصی تدوین شده 
و در اختیار مدیران اجرایی، کارشناسان و فعالان اقتصادی 
استان قرار خواهد گرفت. مهندس نورایی در معرفی این اثر 
اظهار داشت: »در راستای تحقق بیانات مقام معظم رهبری 
در ابتدای سال و شعار سال، که بر سرمایه گذاری برای تولید 
کید دارد، این کتاب تهیه و به همت سازمان مدیریت و  تأ
برنامه ریزی استان کرمانشاه منتشر شده است.« ایشان 
افزودند: »این کتاب می تواند به عنوان یک مرجع کاربردی، 
زمینه آشنایی دقیق تر مدیران و سرمایه گذاران با ظرفیت های 
قانونی موجود را فراهم کند و به توسعه همکاری های هدفمند 

میان دولت و بخش خصوصی کمک شایانی نماید.«

 کارت هوشمند سوخت 
یک هفته ای صادر می شود  

مدیر شرکت ملی پخش فرآورده های نفتی منطقه ایلام 
کارت هوشمند سوخت از یک ماه به  گفت: زمان صدور 
یک هفته کاهش و به صورت غیر حضوری و اینترنتی انجام 
خواهد شد. پرویز ایدون با اشاره به اینکه زمان صدور کارت 
هوشمند سوخت از یکماه به یک هفته کاهش خواهد یافت، 
گفت: متقاضیان کارت سوخت می توانند به جای مراجعه 
به پلیس+۱۰، به صورت اینترنتی تقاضای کارت سوخت را 
ثبت و پس از یک هفته کارت خود را دریافت کنند. وی با 
اشاره به اینکه این اقدام گامی مؤثر همسو با ارتقای خدمات 
الکترونیکی، کاهش مراجعات حضوری و تسهیل امور مرتبط 
با سوخت رسانی به هموطنان خواهد بود، افزود: متقاضیان 
کارت سوخت نوشماره و یا المثنی می توانند با مراجعه به 
سامانه اینترنتیhttps://fcs.niopdc.ir/ نسبت به ثبت تقاضا 
و دریافت کارت سوخت اقدام کنند. مدیر منطقه ایلام اظهار 
کرد: این اقدام که در چارچوب قانون بودجه سال ۱۴۰۳ به اجرا 
درآمده، سبب کاهش زمان انتظار متقاضیان از حدود یک 
ماه به تنها یک هفته می شود. ایدون با بیان این که پیش از 
این، دریافت کارت سوخت المثنی مستلزم مراجعه حضوری 
به دفاتر پلیس +۱۰ و طی کردن فرآیندهای متعدد اداری بود، 
تصریح کرد: با ایجاد این سامانه اینترنتی، متقاضیان می توانند 
بدون نیاز به مراجعه حضوری، درخواست خود را ثبت و از 
مراحل صدور کارت سوخت، بارکد پستی و رمز کارت از طریق 
این سامانه مطلع و کارت هوشمند سوخت را در مدت زمان 

کوتاه تری دریافت کنند. 

کید کرد: رئیس اتاق بازرگانی استان تا

پایلوتشدنفارساقدامشایستهایدرجهتافزایشسرمایهگذاری
کوتــــاه

معادن  صنایع،  بازرگانی،  اتاق  رئیس 
گفت: بر اساس  کشاورزی استان فارس  و 
مصوبه هیات وزیران در تاریخ ۲۰ اردیبهشت 
سالجاری با موضوع »برنامه اقدامات دولت 
تولید  برای  سرمایه گذاری  افزایش  جهت 
استان  خصوصی  بخش   »۱۴۰۴ سال  در 
فارس درخواست پایلوت شدن این استان 
دارد.   را  کشور  در  ح  طر این  اجرای  برای 
محمدصادق حمیدیان شنبه، دهم خرداد 
در نود و دومین جلسه شورای گفت وگوی 
فارس  استان  خصوصی  بخش  و  دولت 
شدن  پایلوت  درخواست  نامه  کرد:  بیان 
ح از طریق  استان فارس در اجرای این طر
شورای گفت وگوی دولت و بخش خصوصی 
استان به دبیرخانه ملی این شورا ارسال 
کید بر اینکه اجرای این  شده است. وی با تا
ح اقدام شایسته ای در جهت افزایش  طر
سرمایه گذاری خواهد بود، افزود: پایلوت 
ح  طر این  اجرای  در  فارس  استان  شدن 
می تواند منجر به ایجاد ابزارهای مختلف 
تامین مالی از جمله تخصیص خط اعتباری 
و انواع تسهیلات در حوزه سرمایه گذاری در 
استان شود. حمیدیان با بیان اینکه باید 
تامین مالی به گونه ای صورت گیرد که منابع 
به مولدترین بخش های اقتصادی و توسعه 
نظام مالی به ویژه بازار سرمایه اختصاص یابد، 
گفت: سیاست های تسهیل گری برای تامین 
ح های  مالی باید به واحدهای تولیدی، طر
سرمایه ای و جذب سرمایه گذاری اتخاد شود تا 
این واحدها بتوانند برای توسعه ظرفیت های 
تولید از منابع کافی برخوردار شوند. رئیس 
اتاق بازرگانی فارس اضافه کرد: یکی از موارد 
مهم در تحقق شعار امسال، تامین مالی است 
که در سال گذشته نظام بانکی با استفاده 

و ظرفیت های  امکانات  از  از مجموعه ای 
اعتباری از جمله انواع تسهیلات، ابزارهای 
تامین مالی زنجیرهای همچون اوراق گام، 
ابزارهای تعهدی و زیر خط همچون اعتبار 
اسناد داخلی و انواع ضمانت نامه های بانکی و 
گواهی سپرده خاص نسبت به تامین هدفمند 
ح های  سرمایه در گردش و تامین مالی طر
توسعه ای اقدام کرد. وی در خصوص دستور 
جلسه ایجاد محدودیت در ارائه خدمات 
بانکی برای صادر کنندگانی که در رفع تهد 
ارزی دچار مشکل شده اند، توسط بانک 
مرکزی نیز ادامه داد: این بخشنامه در شرایطی 
که فعالان اقتصادی با  صادر و ابلاغ شده 
چالش های متعددی بر سر شیوه های رفع 
تعهد ارزی روبه رو هستند و این بخشنامه 
را  برای فعالان اقتصادی مشکلات جدی 
ایجاد خواهد کرد. حمیدیان بیان کرد: پیرو 
بررسی ها بانک مرکزی یک مصوبه با عنایت 
به ماده هشت قانون بانک مرکزی جمهوری 
اسلامی ایران، و تبصره شش  بند )ح( ماده دو 
مکرر قانون مبارزه با قاچاق کالا و ارز  به منظور 
ایجاد محدودیت در ارائه خدمات بانکی برای 

صادرکنندگانی که نسبت به بازگشت ارز حاصل 
از صادرات و رفع تعهدات ارزی صادراتی 
خود به نحو شایسته اقدام نمی کنند، اخیرا 
اقدام کرده و اعلام شده از تاریخ سوم خرداد 
۱۴۰۴ برای کلیه صادرکنندگان و شعب بانکی 
لازم الاجراست. همچنین این مصوبه بدون 
تفکیک کالایی و در نظر گرفتن معافیت های 
، خرما و....  قبلی در حوزه کشاورزی، خشکبار
نادیده گرفته است. وی تصریح کرد: همچنین 
مصوبه بانک در خصوص مقررات پرداخت 
جریمه ریالی که قبلا امکان استفاده داشت، 
نیز نادیده گرفته شده است که با توجه به 
اینکه این موضوع بسیار تصمیم حیاتی و 
خاصی برای بخش خصوصی تلقی می شود 
و باید به صورت ملی دنبال شود. رئیس اتاق 
بازرگانی فارس افزود: امیدواریم امروز با بررسی 
پیشنهادات از بخش خصوصی و دولتی در 
این خصوص به جمع بندی مشخص و روشنی 
برسیم تا در نهایت در صحن علنی شورای 
گفت وگو در استانداری پیشنهادات ارائه و به 
تصویب برسد. در این جلسه پس از بحث و 

بررسی، موارد زیر به تصویب رسید:

۱.مقرر شد شرکت برق منطقه ای فارس 
هرچه سریع تر نسبت به اجرایی کردن موضوع 
معافیت واحدهای صنایع غذایی، دارویی، 
سردخانه ها و بیمارستان ها از قطعی برق 

اقدام کند.
منطقه ای  برق  شرکت  شد  ۲.مقرر 
فارس جهت زون صنایع غذایی، دارویی و 
سردخانه ها فیدرهای تخصصی ایجاد کند. 
هزینه فیدرها طی قرارداد با مشترکین و به 

طور اقساطی در قبوض واحدها لحاظ شود.
۳.مقرر شد کارگروهی متشکل از اداره منابع 
طبیعی، امور اراضی و محیط زیست تشکیل 
و مکلف شدند جهت تولید ده برابر ظرفیت 
فعلی اعلام شده برق، از پیش استعدادیابی 
کرده و در زمان درخواست سرمایه گذار در 
اختیار آنان قرار گیرد. همچنین شرکت برق 
منطقه ای نیز زیرساخت های مورد نیاز و 
ایستگاه دیسپاچینگ و شبکه انتقال برق را 

مشخص کند.
و  طبیعی  منابع  اداره کل  شد  ۴.مقرر 
آبخیزداری استان ساختگاه های جدید جهت 
احداث نیروگاه های خورشیدی شناسایی 

و اعلام کند.
۵.مقرر شد پیشنهاد اصلاح و یا حذف 
» دستورالعمل ایجاد محدودیت در ارائه 
تعهد  ایفای  عدم  برای  بانکی  خدمات 
صادرکنندگان« به دبیرخانه ملی شورا ارسال 

شود.
۶.مقرر شد پیشنهاد پایلوت شدن استان 
 ۴۰۴ وزیران  هیئت  مصوبه  موضوع  فارس 
با موضوع » برنامه اقدامات دولت جهت 
افزایش سرمایه گذاری برای تولید در سال 
۱۴۰۴از طریق استانداری به دبیرخانه ملی شورا 

ارسال شود.«

حضور سرپرست شرکت ملی پخش 
فرآورده های نفتی در هیات مدیره 
انجمن صنفی جایگاه داران البرز 

در راسـتای آشنایی بیشترسرپرست منطقه با جایگاه داران 
استان نشستی به جهت  ایجاد بستری مناسب برای برقراری 
ارتباط دو سویه و صمیمانه بین شرکت با جایگاه داران 
صورت پذیرفت. در این نشست سرپرست منطقه طی خیر 
مقدم و تقدیر و تشکر از زحمات شبانه روزی جایگاه داران به 
بررسی مسائل جایگاه داران پرداخت در ادامه در خصوص 
روند اجرایی شدن طرح کهاب به بحث و گفتگو پرداختند. 
سرپرست منطقه در ادامه افزود: در کلان شهرهای کشور که 
استان البرز نیز شامل حال  است و به جهت انجام و رعایت 
کهاب در  ح  مسائل زیست محیطی پیشرفت فیزیکی طر
نفتکش های استان را ۱۰۰٪ و در جایگاه عرضه سوخت 
۱۷٪ اعلام نمود که این روند را در آینده نزدیک با همکاری 
و همیاری دو طرفه رو به پیشرفت و افزایش مطرح نمود. در 
انتها سرپرست منطقه نیز به انجام این مهم مجددا  اشاره و 

کید کرد . تا

 بهره  برداری ۲ هزار و ۴۰۰ 
مسکن روستایی در فارس 

استاندار فارس گفت: امروز حدود ۲۹هزار واحد مسکونی 
روستایی در کل کشور آماده تحویل است که ۲ هزار و ۴۰۰ 
واحد از این مجموع در ۳۶ شهرستان های فارس با حضور 
رئیس جمهور و وزیر راه و شهرسازي به صورت وبینار مورد 
بهره برداری قرار گرفت  حسینعلی امیری استاندار فارس در 
آیین بهره  برداری همزمان از طرح های وزارت راه و شهرسازی 
و افتتاح ۲۹ هزار مسکن روستایی در استان فارس و کشور با 
حضور وبیناری رییس جمهور و همچنین با حضور سهرابي 
معاون مسکن و عمران شهري بنیاد مسکن کشور ، رضایي 
کوچي نماینده مردم شهرستان هاي جهرم و خفر در مجلس 
شوراي اسلامي و رئیس کمیسیون عمران ، حمیدی مدیر 
کل بنیاد مسکن انقلاب اسلامي فارس ، عبداللهي سرپرست 
اداره کل راه و شهرسازي استان فارس و جمعي از مدیران و 
مسئولین استان فارس اظهار کرد: امروز حدود ۲۹هزار واحد 
مسکونی روستایی در کل کشور آماده تحویل است که ۲ هزار 
و ۴۰۰ واحد از این مجموع در ۳۶ شهرستان های فارس مورد 
کندگی در  بهره برداری قرار می گیرد؛ این مسکن ها از نظر پرا
۹۰۰روستا واقع شده اند. استاندار فارس ادامه داد: در کل 
کشور برای ۲۹ هزار واحد مسکن روستایی حدود ۹/۱۵ همت 
وام داده  شده که سهم استان فارس از این مبلغ ۸۴۰ میلیارد 
تومان بوده است. او با بیان اینکه استان فارس از ۳۷۶ هزار 
مسکن روستایی بهره می برد، گفت: ۲۶۶ هزار واحد از این 
مجموع نوسازی شده و یک هزار واحد مسکونی باقی مانده 
که در شرایط عادی می توانیم سالانه حدود ۱۵ هزار واحد از 

این مجموع را بازسازی کنیم.


